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Skolebestyrelsesmøde 
Onsdag den 17. november 2021 

kl. 19:00 – 21:00  
 
Tilstede: Nina Hauge Jensen, Birgitte Majlund, Louise Holm Laursen, Nanna Skaarup, 
Lone Krognos, Laust Bengtsen, Anette Skipper og Ole Buskbjerg Thomasen. 
 
Afbud: Nina Yuki Abildgaard, Kristine Kloch Jeppesen, Heba Alawie, Ulrik Persson, Al-
bert Hedemann Svinth, Max-Emil Lundquist Høgh 
 

Referat 
 

1. Godkendelse af referater 
Ad 1) 
 
Referatet blev godkendt og underskrevet.  
 
2. Regnskab 
Ad 2) Bestilling: Foreløbig status v/ Bettina. 
 
Skolebestyrelsen blev orienteret om økonomien med en foreløbig status. Bettina skal 
aflevere forventet regnskab slut november. 
 
SFO giver samlet et mindre kalkuleret underskud på 370.000 kr. da sidste års regn-
skab mundede ud i et samlet overskud, der lå over forvaltningens grænse på 5 %. 
SFO´en er nu under de 5 %, da der har skulle foretages lønreguleringer og der er ble-
vet investeret i multibanen. Da man sent ved, om nye børn i vores specialklasser væl-
ger at gå i SFO på Åby Skole, rummer det en større usikkerhedsmargen, når man 
planlægger ansættelse af personaler, som skal stå klar ved skoleårets start. Det er et 
nyt vilkår, som vi som skolen skal balancere. 
 
På undervisningsdelen har der været en del ekstra udgifter: Der var indbrud på skolen 
og vi har derfor fået skiftet låsesystem. Vi har også fået fældet en del træer, da de el-
lers ville kunne vælte. Vi har desuden været nødt til at købe en del nye undervisnings-
materialer, blandt andet materialer til de nye specialklasser. Der har også været ekstra 
vikarudgifter under Coronaperioden.  
Skolen har fået ekstra bevilling til fagligt løft og trivsel i klasserne efter Corona. Det har 
resulteret i trivselsmidler til hver klasse og flere to-voksentimer i klasserne. 
 
Vi har et antal elever i specialklasser, som Åby Skole betaler for på grund af en  
distriktsændring i kommunen. Der er nogle uklarheder omkring bevillinger til disse 
børn. Der arbejdes i forvaltningen på at finde løsninger på dette.  
 
Samlet set forventer vi at have omkring 675.000 i overskud. Det forventede resultat er, 
at skolen bruger lidt af det forventede overskud for 2021.  
 
Skolen sparer en del på håndværkerudgifter, da vi har medarbejdere i teknisk service, 
som kan lave en del mindre reparationer på skolen.   
 
Bettina følger tallene tæt.  
 



 
   

                                                                                                                

                                                                                                                               

 

 

2 

Under dette punkt behandlede skolebestyrelsen også et brev med et udkast til et læ-
serbrev, som Birgitte har modtaget fra skolebestyrelsen på Skjoldhøjskolen. Kommu-
nen har stigende udgifter til børn i specialklasser, hvilket presser folkeskolernes bud-
get. Birgitte sender brevet ud til alle og modtager gerne svar inden næste uge.  
 
3. Nyt fra elevrådet 
Ad 3) Bestilling:  
Intet nyt, da elevrådsrepræsentanterne havde meldt afbud. 
 
4. Skolebestyrelseslørdag 15/1 - 2022 
Ad 4) Bestilling: Udvalget (Nina H., Nanna og Louise) fremlægger foreløbige tanker. 
 
Ole har været i kontakt med Skole og Forældre for at booke et oplæg. Det aftales, at 
oplægget må vare 1,5 time, da dagen er rammesat til kl. 9 – 14.00. 
Skolebestyrelsen drøftede, hvad oplægget skal indeholde. Kan de hjælpe skolebesty-
relsen med at tilrettelægge en kommunikation omkring værdierne. Hvordan kommer 
værdierne ud og leve blandt skolens elever, forældre og ansatte? 
Nina Hauge fortsætter dialogen med dem for at få målrettet oplægget/sparringen. OT 
videregiver kontaktoplysninger.  
 
Udvalget kommer med kort info på næste møde. 
 
5. TEMA: Værdimplementering og handleplan 
Ad 5) Bestilling: Vi har sat os for at lave en handleplan for, hvordan værdierne kommer 
til at leve i hverdagen. Under dette punkt skal vi idéudvikle på det, som indledning til 
arbejdet på skolebestyrelseslørdagen.  
 
Se punkt 4.  
 
6. Nyt fra ledelsen 
Ad 6) Orientering fra ledelsen. 
 
Ole orienterede om at  

• byggeprocessen på udearealet mellem bygning D og F er ved at være færdige. 

• Bestyrelsen kunne søge penge hos Realdania til at fortsætte processen? 

• multibanen er ved at være helt klar. Eleverne har taget den i brug.  

• specialklasselokalerne er ved at være helt færdige til indflytning. 

• der kommer en lift ved bygning B. 

• SFO’ens nye personalerum er ved at være færdigt.  

• akustikvæg er opsat i personalerummet 

• der er opsat lyd-isolerende opslagstavler i klasselokalerne i A og B 

• belægningen i skolegården bliver repareret senere på året.  

• ledelsen har haft Læringssamtale med Børn og Ungechefen for vores område. 
 
7. Evt. 
Ad 7)  
 

Kommende ”Indblik” 

• Februar: Mellemformer 

• Maj: Specialklasser 
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Udvalg: Trafik (Birgitte & Kristine) 
 
 
Refereret af Anette Skipper, viceskoleleder 


